
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
List otwarty do Pana Prezesa Jacka Kaczorowskiego.

Szanowny Panie Prezesie.
Chciałbym publicznie zapytać, dlaczego nie jest realizowany w PGE Elektrowni Bełchatów S.A. zapis
umowy-zobowiazania o ujednoliceniu Umów Społecznych w spółkach wydobywczo-wytwórczych PGE GiE S.A.
(dawniej BOT S.A.). Treść pisma (poniżej) została zrealizowana tylko w zakresie spółek wydobywczych (czytaj
kopalniach) natomiast w spółkach wytwórczych (czytaj elektrowniach) do dnia dzisiejszego nie wprowadzono jej
zapisów w życie. Pod dokumentem widnieje podpis Prezesa PGE S.A. , Prezesa PGE GiE S.A. (dawniej BOT S.A.),
Wiceministra Rządu Polskiego oraz Pana.

Wydaje sie, że argument, iż nie ma Pan zgody korporacyjnej na wprowadzenie ujednolicajacych  zapisów w naszej 
umowie,  w kontekscie zamieszczonego poniżej pisma nie ma racji bytu. Przypomnę również, że jeden z istniejących w
Elektrowni Bełchatów sporów zbiorowych powstał na tym właśnie tle. 
Pozdrawiam. Andrzej Nalepa  Kliknij aby powiększyć     
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